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Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2023. november 6-án megtartott soron kívüli, nyílt üléséről készült jegyzőkönyv 

 

T a r t a l o m:     

• Jegyzőkönyv 

• Jelenléti ív 

• Mellékletek 

 

 

 

 
Határozat száma Tárgy 

141/2023.(XI.06.) Konzorciumi együttműködési megállapodás támogatási kérelem 

benyújtására 
 

 

 

Petőfibánya, 2023. november 6. 

 

 

 

 

           Juhász Péter        Dr. Gyirán Viktor 

Polgármester        Jegyző  

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Petőfibánya Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. november 6-

án megtartott soron kívüli, nyílt üléséről. 

 

Az ülés helye: 

 

Polgármesteri Hivatal, Polgármesteri szoba 

 

Jelenlévő képviselők: 

 

Juhász Péter, polgármester 

Szluka Norbert, alpolgármester 

Dr. Csillag Imre 

Molnár József 

Nagy Katalin 

Ondrék Attila 

Tomecz László 

 

Tanácskozási joggal résztvevők: 

 

Dr. Gyirán Viktor, jegyző 
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Javasolt napirendek: 

 

1. Konzorciumi együttműködési megállapodás támogatási kérelem benyújtására 

2. Egyebek  
 

 

Juhász Péter, polgármester 

Köszöntöm a jelenlévőket rendkívüli testületi ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-

testület 7 tagja közül jelen van 7 fő. Megállapítom, hogy a Testület határozatképes. Kérem a 

napirend elfogadását meghívó szerint. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat, és tartózkodás nélkül elfogadja a 

napirendet. 

 

I. NAPIREND 

Konzorciumi együttműködési megállapodás támogatási kérelem 

benyújtására 
 

 

Juhász Péter, polgármester 

A mai ülés tárgya konzorcium létrehozása pályázathoz. A konzorciumban Petőfibánya, Apc, 

Rózsaszentmárton és Szücsi lenne benne. Célszerű egy civil szervezetet is bevenni, a 

Petőfibányáért Egyesületre gondoltam, de természetesen, ha van még más javaslat, akkor azt 

szívesen fogadom. Az a lényeg, hogy olyat kell kitalálni, amit 3-5 évig fenn tudunk tartani. 

Várják tőlünk az ötleteket. A hatvani pályázatíró cég írja majd a pályázatot. 2024. 

novemberében várható a megvalósulás. Lehet pályázni sportrendezvényekre, képzésekre, 

kulturális alkalmazott bérére. Van valakinek kérdése, véleménye? Amennyiben nincs, kérem, 

hogy szavazzunk. Nyújtsa fel a kezét, aki egyetért a konzorcium létrehozásával.  

 
Ezt követően a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

141/2023.(XI.06.) Képviselő-testületi határozat 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a „TOP_Plusz-3.1.3-23 

kódszámú, Helyi humán fejlesztések című felhívásra támogatási kérelem benyújtása” tárgyú 

előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1) Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a „Helyi humán fejlesztések” 

című TOP_Plusz-3.1.3-23 kódszámú felhívás alapján támogatási kérelmet kíván 

benyújtani konzorciumban közösen: 

- Apc Községi Önkormányzattal, 

- Rózsaszentmárton Községi Önkormányzattal, 

- Szűcsi Községi Önkormányzattal, valamint a 

- Petőfibányáért Egyesülettel. 

 

2) A konzorcium vezetője Petőfibánya Községi Önkormányzat. 
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3) Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a Polgármestert, 

hogy a határozat 1) pontjában megjelölt tagokkal a határozat mellékletét képező 

konzorciumi együttműködési megállapodást aláírja. 

 

4) A támogatás intenzitása 100 %-os, a pályázók részéről önerő biztosítása nem szükséges. 

 

5) A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a támogatási kérelem benyújtására, 

a szükséges dokumentumok aláírására. 

 

6) A pályázat benyújtási határideje: 2024. január hó 12. nap 

 

Határidő: aláírásra azonnal, illetve 2024. január 12. 

Felelős: polgármester  

- a konzorciumi megállapodás aláírásáért,  

- a támogatási kérelem benyújtásáért  

 

 

II. NAPIREND 

Egyebek 
 

Juhász Péter, polgármester 

Egyebek napirendi ponthoz van valakinek valamilyen felvetése?  

 

Tomecz László, képviselő 

Nekem van. A nagykocsma ügyében. Én többször arra jártam kocsival, van 7 időpontom, 

amikor nem zártak be időben. Javaslom, hogy hívjuk be a kocsma tulajdonosát és beszéljük 

meg ezeket a dátumokat.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Mi bírságolni nem tudunk. De ha átküldöd a dátumokat, akkor is maximum csak elbeszélgetni 

tudunk vele, nem áll módunkban a felvételeket megnézni, az a rendőrség hatáskörébe tartozik. 

 

Tomecz László, képviselő 

A másik, amit mondani szerettem volna, hogy az Apci úton gyorshajtás volt és baleset is történt.  

 

Szluka Norbert, alpolgármester 

Minden ülésen erről beszélünk.  

 

Ondrék Attila, képviselő 

Fizikai akadályt kell letenni.  

 

Juhász Péter, polgármester 

A fizikai akadály nem megoldás, az úthoz egyébként sem nyúlhatunk a pályázatok miatt. 

Ráadásul a fizikai akadály mindenkit büntet, azt is, aki nem hajt gyorsan. Itt a megoldás csakis 

traffipax lehet, ennek kiépítése jelenleg 4 millió forint. Csak a gyorshajtókat akarjuk 

szankcionálni. Már négy éve erről beszélünk, én azt javaslom, hogy tervezzük be a jövő évi 

költségvetésbe. Beszélünk majd a közlekedési osztályról is egy szakemberrel, hogy addig is mit 

javasol.  

 

Tomecz László, képviselő 
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Lenne még egy témám. Most itt van mindenki. A problémám az, és képekkel is mutatom, hogy 

amikor a hivatali dolgozók személygépjárművei - közöttük a polgármesteré is - lent parkolnak 

a Bánya utcai tér nagy parkolójában, akkor a buszok már nem képesek beparkolni, nekem 

legalábbis nem sikerült. Ha mindenki fent parkolna, akkor nem foglalnátok el a helyet lent a 

buszok elől. Kérem, hogy szavazzunk arról, hogy a behajtani tilos táblát vegyük ki és lehessen 

parkolni a hivatal előtt!  

 

Juhász Péter, polgármester 

Engem nem zavar, hogy pár métert gyalogolnom kell, naponta többször is jövök, nem pedig 

csak az ülésekre. Én nem javaslom, hogy kivegyük a táblát, nagy a gyalogos forgalom. Ráadásul 

sok ügyfél úgy parkolt le, hogy a falról lenyomta a szigetelést. De szavazzunk. Ki az, aki arra 

szavaz, hogy vegyük ki a táblát és visszaálljon az eredeti forgalmi rend? Egy fő. Ki az, aki arra 

szavaz, hogy maradjon a tábla? Egy fő. Ki tartózkodik? Öten.  

A tábla marad. 

 

Van még egyebek napirendi ponthoz valakinek témája? Amennyiben nincs, az ülést bezárom.  

 

 

 

K.m.f. 

 
      Juhász Péter        Dr. Gyirán Viktor 

      Polgármester                                        Jegyző  

 

 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

      Smid Klaudia 

  jegyzőkönyvvezető 

     

 


